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Z A P I S N I K: 

 

38. svečane seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije, ki je bila v soboto, 14. 

novembra 2015 ob 16:00 uri v Grand hotelu Bernardin (Obala 2, Portorož). 

 

Prisotni: dr. Marjan Hudej (podpredsednik), Tomo Šarf, Dušan Prezelj, Roman Dobnikar, 

dr. Andrej Udovč, Gabrijel Ambrožič, Janez Aljančič, Dušan Olaj 

 

Odsotni: Gregor Benčina, dr. Boris Dular, Martin Steiner, Andrej Jeriček, Stane Rozman, 

Marjan Štimec, Željko Puljić 

 

Zaposleni pisarne Atletske zveze Slovenije: Luka Steiner (direktor), Špela Hus 

 

Mediji: Jože Zidar (STA), Andreja Okorn (RTV Slovenija) 

 

Dr. Hudej je uvodoma pozdravil prisotne člane Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

Ker se ob 17. uri pričenja Kongres Združenja atletskih trenerjev Slovenije, je prosil za 

ažurni delo Upravnega odbora. 

 

Ad. 1 

Potrditev dnevnega reda 

 

Predlog dnevnega reda: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Koncept dogodka Kongres Združenja atletski trenerjev Slovenije in Dnevi atletike 

3. Predlog dnevnega reda in datuma naslednje seje Upravnega odbora Atletske zveze 

Slovenije 

4. Razno: predlogi in pobude članov 

Ad. 2 

Koncept dogodka Kongres Združenja atletski trenerjev Slovenije in Dnevi atletike 

 

Člani Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije pozdravljajo koncept združevanja vseh 

deležnikov slovenski atletiki ob koncu leta. Ob tem je potrebno pripraviti tudi finančno 

oceno takšnega projekta. 

 

Ad. 3 

Predlog dnevnega reda in datuma naslednje seje Upravnega odbora Atletske 

zveze Slovenije 

 

Upravni odbor bo do konca leta imel še dve seji. Prva bo v torek, 24. novembra 2015, 

druga predvidoma v sredini decembra. Novembrska seja bo prividoma imela veliko 

vsebinsko in strateško usmerjenih točk dnevnega reda, kjer bo predstavljeno delo od 36. 

seje Upravnega odbora naprej. 
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Ad. 4 

Razno: predlogi in pobude članov 

 

Na naslednji seji Upravnega odbora bo obravnavana kandidatura za organizacijo 

Evropskega prvenstva v gorskih tekih. Predlagano je bilo, da se na naslednji seji odpre 

nadaljnja razprava o organizaciji dela pisarne Atletske zveze Slovenije. 

 

Člani so se pogovarjali še o dogajanjih na IAAF v povezavi z dopinškim škandalom v Rusiji, 

dogajanjem med Atletsko zvezo Slovenije in Iniciativnim odborom in poročilom člana Sveta 

Evropske atletske zveze, G. Benčine s sestanka Sveta Evropske atletske zveze v 

Frankfurtu.  

 

Seja je bila zaključena ob 17:00 

 

Zapisala: 

Špela Hus 

Luka Steiner 


